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Bestyrelses møde 15.05.2025 kl. 19.00. 
�

Deltager:  Claus Munch Andersen (CMA), Søren Hornbak (SH), Tom Toft 
(TT), Tommy Berg Jensen (TBJ), Peter Dollerup (PD), Henning Schmidt (HS), 

Erik Meyland (EM), Henning Christensen (HC) og Gunnar Mejer Andersen 
(GMA). 

�

Dagsorden: 
�

Pkt. 1. 
Godkendelse og underskrift af sidste bestyrelses møde. 
Inden vi forsatte i henhold til dagsorden fik vi besøg af Conny Frost Jakobsen 
som vi kender som bogholder i KLH – hun er repræsentant for Red Barnet 
Kolding som vi har tilbudt en sejltur for ramte familier. Den planlagte dato var i 
karambolage for flere. Sejlturen blev udsat til den 30. august kl. 10 fra Marina 
Syd og til Paradisbugten hvor vi samme dag afholder Sejl & Grill. Conny 
takkede mange gange for vores tilsagn om en sejltur for Red Barnet og sagde 
tak for i aften. 
�

Pkt. 2. 
Kolding Lystbådehavn. 
Michael Schuh har trukket sig som repræsentant i Kolding Lystbåde Havn. HS 
overtager posten. Sidste nyt fra KLH er at højvandssikring og ny indkørsel der 
udsættes arbejdet til efteråret. 
  
�

Pkt. 3. 
Orientering om skolebådene. 
Bådsmænd EM og GMA kunne fortælle at skolebådene stod klar til  
sejlerskolens opstart – der er plads til flere. Vi fik en snak om Dansk Sejlunions 
oplæg til online undervisning dueligheds bevis teori – den har ikke vores store 
opbakning. I den forbindelse melder SH & CMA at de stopper som instruktører 
til duelighedsbevis teori.   
En KÆMPE tak for jeres indsats. 
Har vi nogle emner som underviser –  kunne det være noget for TL. 
�



Pkt. 4. 
Pinsetur Fredericia. 
HC kan fortælle at der pt. er tilmeldt 7 både og 16 personer. 
Der laves en ekstra opslag på Facebook for at få flere med. 
�

Pkt. 5. 
Økonomi. 
SH gennemgik regnskabet som trods de ekstra omkostninger til renovering af 
skolebådene, nye stolper til Paradisbugten og køb af pælebanker så rigtig pænt 
ud. GMA kunne fortælle at der er sendt fakturaer ud til vores sponsorer - et 
beløb på kr. 15.250 som vil lune i kassen. Codan bibeholdes som 
forsikringsselskab. 
�

Pkt. 6.   
Samarbejde med andre klubber. 
Vi prøver om vi kan lave et samarbejde med Kolding Sejlklub om teori 
undervisning til den kommende vinter. 
�

Pkt. 7. 
Eventuelt. 
Vi mangler et billede til vores tavle formand gennem tiderne – HS kontakter 
Mogens J. Hansen. Sidste fællesspisning var en stor succes. Også til Karin & 
Thorkilds foredrag var der et pænt fremmøde. PD fortæller at der var et stort 
fremmøde til broslagning i Paradisbugten 17 i alt. STOR TAK FOR DET. 
Efterfølgende er de nye pæle blevet slået ned og Paradisbugten står nu klar til 
sæsonen. 
�
�

Næste bestyrelses møde d. 28.08.2025. 
 
God sommer til alle. 
�

Tak for i aften.    
�
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